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 همه جریان ها 
 زمانی با مرتضوی 

معامله کرده اند
عباس ســلیمی نمین مدیر دفتــر مطالعات و تدوین 
تاریخ ایران در مصاحبه با ایرنا در مورد  مساله انتقال 
قدرت بین نسل اول و دوم انقلاب گفت: من به آقای 
واعظ طبسی هم ایراد داشتم که حتی در ایام بیماری 
هم حاضر نشــد پست خود را رها کند. به خیلی های 
دیگر هم همین انتقاد را دارم. افرادی که سالهاست 
از بازنشستگی شان گذشته اما پست های اجرایی را 
رها نمی کنند. البته منظورم فقط پست های اجرایی 
است. مثلا اســتفاده از نیروهای باتجربه و مسن در 
پســت هایی مانند مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
مجلس خبرگان رهبری، شورای نگهبان و امثالهم 

نه تنها عیب نیست بلکه حسن است.
وی افــزود: همان قاعــده ای که درباره هاشــمی 
صادق اســت در مورد احمدی نــژاد هم صدق می 
کند. ایشــان 8 ســال رئیس جمهور مملکت بوده و 
هر گلی که قرار بوده به ســر مملکت بزند زده است. 
علاوه بر این با بازگشت احمدی نژاد، دوباره التهابات 
به جامعه برمی گردد آن هم در شــرایط امروز که نیاز 
جــدی به آرامش داریم. ما الان تبدیل به یک قدرت 
جدی منطقه ای شــده ایم و توانمــان از مرزها فراتر 
رفته است. هر گونه التهابی در داخل، قدرت منطقه 

ای ما را دچار چالش می کند.
ســلیمی نمین همچنین گفت: این بحثی که علیه 
آقای قالیباف مطرح شــده تاسف بار است. این یک 
بداخلاقی سیاســی و حزبی اســت. در فیش های 
حقوقــی نگاه حزبــی حاکم نبود و حتــی افرادی از 
ســتاد اجرایی فرمان امام و شرکت های تابعه آن نیز 
بازخواست شده و قرار است با آنها برخورد شود. اما در 

مورداملاک، صرفا تخریب صورت گرفت.
وی افزود: جبهه پایداری با این شــعار روی کار آمد 
که اصولگرایــان باید پالایش شــوند و نیروهایی که 
ناخالصی دارند باید از این جبهه طرد شوند. این گروه 
در آستانه انتخابات مجلس نهم شکل گرفت. طبیعی 
است وقتی چنین گروهی در آستانه انتخابات تشکیل 
می شود و برخلاف ادعای اولیه مبنی بر این که لیست 
نخواهیم داد لیست کامل از نیروهای خودشان دادند 
نتیجه اش ایجاد تفرقه بین اصولگرایان است. اینها 
موفق هم شــدند. در بین اصولگرایان افتراق ایجاد 
و ضربات جدی هم وارد کردند. جبهه پایداری متاثر 
از احمــدی نژاد عمــل می کرد. این فعال سیاســی 
تصریح کرد: همیشه آقای مرتضوی را آفت و بلیه ای 
برای کشــور می دانســتم و می دانم. ایشان در عدم 
سلامت کشور نقش بسیار پررنگی داشت. وی اهل 
معامله بود. یک مدتی در خدمت هاشمی بود مدتی 
در خدمت احمدی نژاد. مــا به ازایش را هم دریافت 
کرده است. هیچ جریان سیاسی در کشور نمی تواند 

خود را مبری از معامله با مرتضوی بداند.
وی افزود: قوه قضائیه به رسانه به آنها به چشم رقیب 
نگاه می کند نه عامل کمک کننده ای برای اشراف 

بر آنچه در سطح و عمق جامعه می گذرد.

املاک نجومی در ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی
جهانگیری: هیچ دستگاهی نمی تواند خود را مستثنی بداند

معاون اول رئیس جمهور با اشــاره به اقدامات ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی 
گفت: مســائلی نظیر املاک نجومی که در جامعه مطرح اســت تماما در این 

ستاد در حال پیگیری است.
اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور در حاشیه افتتاحیه نمایشگاه هنر 
تدبیر )نمایشگاه دستاوردهای دولت یازدهم( در پاسخ به سوالی درباره اقدامات 
انجام شده از سوی دولت در زمینه مبارزه با مفاسد اقتصادی اظهار کرد: مبارزه 
با مفاســد یکی از سیاســت های قطعی دولت یازدهم است. کار ستاد مبارزه با 
مفاسد اقتصادی عمدتا هماهنگی و رصد مسائل است که در این زمینه قوای 

سه گانه همکاری فعالی با یکدیگر دارند.
وی با بیان اینکه در حال حاضر در زمینه مبارزه با مفاســد بهترین رابطه میان 
سه قوه برقرار است خاطر نشــان کرد: خوشبختانه طی سال های گذشته در 

همه جلسات ستاد، مسئولان سه قوه حضوری فعال داشته اند.
وی با اشــاره به موضوع جلسات ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی گفت: مسائل 
زیادی در این ایام در دستور کار ستاد  قرار گرفته است که از جمله آنها می توان 
به مســائل پولی و مالی اشاره کرد. در ستاد گام های مهمی در رابطه  با مسائل 
مالی برداشته شده است و در جاهایی که مفاسد کلانی مانند مفسده ای که در 

بحث نفت و گاز و دکل های نفتی اتفاق افتاد، اقدامات خوبی انجام گرفت.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به تشکیل ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی بر 
اساس فرمان رهبری خاطر نشان کرد: این ستاد براساس فرمان مقام معظم 
رهبری تشــکیل شده و حتما به حیات خود ادامه خواهد داد. بر اساس دستور 
رهبری هیچ دســتگاهی حتی به بهانه انتساب به تشکیلات رهبری نمی تواند 

خود را از زیر نظر ستاد مبارزه با مفاسد مستثنی بداند.
جهانگیری همچنین در مورد اقدامات انجام شده در زمینه املاک نجومی در 
ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی گفت: مسائلی نظیر املاک نجومی و مسائلی که 
در جامعه مطرح شده است تماما در ستاد در حال پیگیری است. وی خاطر نشان 
کرد: این مسائل باید تبدیل به پرونده شود و به قوه قضاییه ارجاع داده شود چرا 
که به طور طبیعی برخورد نهایی باید در این قوه صورت بگیرد. جهانگیری گفت: 

امیدوارم نتیجه این اقدامات در زمانی مناسب به اطلاع مردم رسانده شود.

برای همه برداشت های دولت سقف تعیین شده است
معاون اول رئیس جمهور در پاســخ به پرسشــی درباره اقدامات انجام شده در 
برخورد با حقوق های نامتعارف خاطر نشان کرد: از جمله اقداماتی که در زمینه 
حقوق های نامتعارف انجام شد تشکیل جلسات شورای حقوق و دستمزد پس 

از چند سال بود. خوشبختانه این شورا مرتبا به صورت هفتگی جلسه برگزار می 
کند و برای همه برداشت های دولت سقف تعیین کرده است.

وی با اشــاره به ســقف های دریافتی بخش های مختلف خاطر نشــان کرد: 
براساس دستور این شورا برای مقامات سیاسی کشور سقف 10 میلیون تومان، 
برای برخی بنگاه ها مانند بیمه ها و شرکت های بزرگ سقف 20 میلیون تومان 
و برای برخی مراکز مانند تاسیســات نفتی ســقف حداکثر 23 الی 24 میلیون 

تومان تعیین شده است.
جهانگیری با تاکید بر لزوم اجرای این مصوبه توســط همه نهادها و قوا خاطر 
نشان کرد: تاکنون رئیس ستاد کل نیروهای مسلح و همچنین دفتر مقام معظم 
رهبری پیگیر این موضوع و ابلاغ سریع مصوبه سقف پرداختی جهت اجرا شده 
اند. معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه هیچ هیات مدیره ای حق تصمیم 
گیری در مورد پرداختی ها را ندارد، به جامعیت مصوبه جدید شــورای حقوق و 
دســتمزد اشاره و خاطر نشان کرد: پیش از مصوبات شورای حقوق و دستمزد 
مشــاهده می شــد در مواردی که حقوق های بالایی پرداخت می شد، دریافت 
کننده مرتکب هیچ تخلفی نشــده بود بلکه این پرداختی ها بر اساس قوانین و 
مقررات انجام گرفته بود اما از زمانی که مصوبه این شــورا ابلاغ شــده است در 
صورت مشاهده پرداختی غیر متعارف، علاوه بر پرداخت کننده، دریافت کننده 

نیز مرتکب تخلف می شود.
وی با تاکید بر اینکه قطعا به هرگونه تخلف در این زمینه رســیدگی خواهد شد 
ادامه داد: براســاس مصوبه جدید چنانچه فردی بالاتر از ســقف اعلام شده 
دریافتی داشته باشد باید این موضوع را به اطلاع برساند. همچنین ذیحساب 
های وزارت امور اقتصاد و دارایی باید در صورت مشاهده صدور دستور پرداخت 

غیر متعارف، سریعا از وقوع آن جلوگیری کنند.

 پیش از این دولت حتی سران سه قوه 
علیه هم افشاگری می کردند

جهانگیری در ادامه در پاسخ به پرسشی درباره اقداماتی که دولت تاکنون موفق 
به انجام نشــده و قول به اجرای آن تا پایان دوره می دهد، گفت: دولت با نقطه 
مطلــوب مورد انتظار مردم به ویژه در بخــش اقتصادی فاصله دارد اما اجرای 
سیاســت های اقتصاد مقاومتی و تحقق دســتاوردهای آن از جمله مهمترین 

برنامه های دولت در بخش اقتصادی است.
وی با اشاره به هماهنگی موجود میان سران سه قوه و همچنین فضای کشور 
افزود: آنچه که امروز حائز اهمیت است این است که دولت طی سه سال گذشته 

بسیاری از مشکلات پیش روی کشور را برطرف کرده است.
معاون اول رئیس جمهور خاطر نشــان کــرد: هیچ کس فراموش نمی کند که 
پیش از ســه سال گذشــته اختلافات در چه نقطه ای قرار داشت و حتی در آن 
شرایط سران ســه قوه نیز علیه یکدیگر افشاگری می کردند اما امروز به لطف 
خدا در همه بخش ها به ویژه سیاسی همه جریانات و شخصیت ها در صحنه 

در کنار یکدیگر حضور دارند.
جهانگیری پر شــدن ســیلوهای گندم را از دیگر دســتاوردهای دولت یازدهم 
برشــمرد و اظهار کرد: در ســال 92 میزان ذخایر گندم از دغدغه های جدی 
پیش روی دولت بود اما خوشبختانه امروز به این نقطه رسیده ایم که دغدغه ما 
چگونگی ذخیره گندم های خریداری شده و یافتن بازار مصرف برای آنها است.
وی با بیان اینکه این مطالبات گندم کاران تا پایان مهر ماه سال جاری پرداخت 
خواهد شــد، اظهار کرد: دولت هیچگاه پیش بینــی نمی کرد که میزان تولید 
گندم در کشــور به میزان امروز افزایش پیدا کند. دولت از کشــاورزان گندم را 
کیلویــی حدود 1300 تومان خریــداری می کند و با وجود تولید 5/ 11 میلیون 
تن باید ظرف چند ماه حدود 14 هزار میلیارد تومان به کشاورزان پرداخت کند.
معاون اول رئیس جمهور با اشــاره به بودجه ســال 95 گفت: در لایحه بودجه 
رقمی حدود 5000 میلیارد تومان برای خرید گندم پیش بینی شده که در نهایتا و 
پس از تصویب لایحه اصلاحیه بودجه در مجلس و همچنین اتخاذ راهکارهای 
دیگر، تاکنون حدود 10 هزار میلیارد تومان از بدهی دولت به گندم کاران تامین 
شده و 4000 میلیارد تومان باقیمانده نیز حتما تا پایان مهر ماه تامین خواهد شد.
به گزارش ایسنا، معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه مجموعه دستاوردهای 
دولت، مجموعه ای قابل ارائه اســت که مردم می توانند براســاس آن به آینده 
کشــور امیدوار باشند اظهار کرد: چنانچه بخواهیم اقداماتی که دولت یازدهم 
طی سه ســال گذشته انجام داده است را با شرایطی که دولت را تحویل گرفته 
مقایســه کنیم باید بگوییم که کار بزرگی صورت گرفته و مهمترین دلیل آن نیز 
امید مردم به آینده کشــور بوده اســت. مردم با آمدن دولت به آینده این کشــور 
امیدوار شــدند و امید آنها فرصتی را ایجاد کرد که دولت بتواند شــاخص های 

کلان اقتصادی را بهبود بخشد و با دنیا تعامل کند.
جهانگیری همچنین با اشاره به برگزاری نمایشگاه دستاوردهای دولت یازدهم 
با تاکید بر نقش هنر در انتقال بهتر مطالب خاطر نشان کرد: نفس ورود دولت 
بــه حوزه هنر و برای نمایش اقدامات و دســتاوردهای خود کار مبارکی اســت 
و امیدواریــم که بــا توجه به انتقادات مطرح شــده در ایــن زمینه نقاط ضعف 

شناسایی و برطرف شود.

عربستان و اسرائیل به امید دوقطبی شدن انتخابات هستند
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام اظهار کرد: عربســتان و اســرائیل به امید دو قطبی شدن انتخابات آینده ایران لحظه شــماری می کنند. پس بهتر است رقابت را جایگزین دو قطبی 
شــدن و تخریب کنیم. محســن رضایی در صفحه شــخصی اینســتاگرام خود نوشت: قطب بندی بر اســاس تقابل تعریف می شــود ولی جناح بندی یا حزب گرایی بر اساس رقابت است. 
وقتــی در دهــه های گذشــته می گفتنــد نظام دو قطبی جهان را اداره می کند، منظور دو قطب روبروی هم یعنی شــوروی، آمریکا و یا نظام کمونیســتی و ســرمایه داری بود اما در جناح 

متفاوت در کنار هم به رقابت می پردازند. وی افزود: متاســفانه مدتی اســت که فضای انتخاباتی را دو قطبی می کنند و با توهین و تخریب با یکدیگر مواجه می شــوند. این بندی سلایق 
فضا ممکن اســت به ناامنی در کشــور کشیده شود. عربستان و اسرائیل به امید دو قطبی شدن انتخابات آینده ایران لحظه شماری می کنند. پس بهتر است دو جناحی 

شــدن و رقابت را جایگزین  دو قطبی شدن و تخریب کنیم.

سیاسی
1395 مــاه  مهــر   10 شــنبه 

پیگیری روز

نمی توان نظر گروه های مخالف شورای سیاستگذاری اصلاح طلبان را به زور تغییر داد
با بالاگرفتن بحث درخصوص شورای سیاستگذاری اصلاح طلبان و خروج برخی احزاب از آن، حسین کمالی دبیرکل 
حزب اسلامی کار، در گفت وگو با خبرآنلاین درباره اتفاقات درونی شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان و اختلافات 
پیش آمده در این شــورا اظهار داشت: نمایندگان احزاب مختلف اصلاح طلب در شورای عالی سیاستگذاری حضور 

دارند و قرار بود نمایندگان چند گروه دیگر هم به این شورا اضافه شوند.
وی پیرامون بیانیه جمعی از احزاب اصلاح طلب درباره خروج از شورای عالی سیاستگذاری گفت: ممکن است چند 
گروه نسبت به سایر گروه ها نظر متفاوتی داشته باشند؛ طبیعتا آنها نظر خود را بیان می کنند و دیگران هم این نظرات را 

می شنوند و درباره آن تصمیم گیری می گنند اما این مسائل به صورت جدی در شورای عالی سیاستگذاری و در مجموعه اصلاح طلبان مورد گفت وگو 
قرار نگرفته است. عضو شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان خاطرنشان کرد: احتمالا در جلسه آتی شورای هماهنگی این مسائل مورد بحث 

قرار می گیرد و تصمیم اساسی در جلسه یکشنبه آینده اتخاذ خواهد شد.
کمالی درباره منشا اختلافات درونی اصلاح طلبان گفت: چند گروه در مجموعه اصلاح طلبان حضور دارند که معتقد به شیوه دیگری برای فعالیت های 

سیاسی هستند، نظرات خاص خود را دارند، آنها را ارائه می کنند و بر همان اساس حرکت می کنند.
وی ادامه داد: اینکه در نهایت چه تصمیمی گرفته می شود و این مسائل چه نتیجه ای در بر خواهد داشت، در آینده مشخص خواهد شد. در واقع باید 

ببینیم که سایر اصلاح طلبان نسبت به نظرات این گروه ها چه واکنشی نشان می دهند.

واکنش روز

گزارشی دال بر عملیات انتحاری در نماز جمعه نداشتیم
معاون امنیتی انتظامی وزیر کشور گفت: گزارشی دال بر عملیات انتحاری داعش در نماز جمعه تهران نداشتیم.

حســین ذوالفقاری صبح امروز در حاشــیه جلسه ســتاد اربعین در جمع خبرنگاران در این باره افزود: ممکن است در 
گذشته های دور چنین مواردی بوده است اما گزارش جدیدی در این زمینه نداشته ایم.

وی ادامه داد: البته جریان های تکفیری تلاش زیادی برای انجام عملیات خرابکارانه در کشور داشته اند اما با سلسله 
عملیات های نیروهای اطلاعاتی و امنیتی، تمامی اقدامات آنان ناکام مانده است.

ذوالفقاری در پایان گفت: در گذشــته افراد وابســته به جریان های تکفیری قصد عملیات در چند نقطه تهران را داشــتند که وزارت اطلاعات درباره 
اقدامات آنها اطلاع رسانی کرده است.

گفتنی است روز گذشته به اقدامات گروهک تروریستی داعش و برنامه های آنان در خاک جمهوری اسلامی پرداخت و گفت: داعش اقدام به ورود 
به ایران کرده اما نیروهای امنیتی و سپاه ما، تعداد زیادی از آن ها را گرفته اند. 

وی افزود: ســه ماه پیش خواســتند در نماز جمعه تهران خودشــان را منفجر کنند. در بین راه همدان و کردســتان دستگیر شدند. قرار بود در تهران 
مجهز به بمب بشوند و حادثه ایجاد کنند. 


